

**Kau Yan School
2018-2019
Principal's Message (1)**

31 August 2018

Dear all parents,

Leading the 15-day “Arctic Challenge 2018: Excursion to Siberia” during the summer break and helping out with the leadership training on 24 August are special preludes to a blessed year at KYS. Our students’ positive energy, intelligence and confidence are fully manifested. It was my great delight to see all the happy KYS faces this Monday (27 August) when the new school year started. A warm welcome to our 100 P.1 new members and families.



Despite busy preparation before the term, our teachers of both Primary School and Kindergarten Sections had a retreat camp on 16-17 August at Breakthrough Youth Village on the theme “Marketplace Ministry”. It is encouraging to work with a team of passionate, caring and professional colleagues like a family. In addition to inspiring team building activities, our colleagues reflected on moving beyond workplace to minister to God at work: to fully develop their potentials, talents and gifts given by our Lord at work; live a life full of the fruit of the Spirit; and sow the seed of the gospel in the heart of our students.





It is our greatest honour and pleasure to have Mrs. Gloria Chan, our Consulting Principal, to continue to work with us, particularly in teachers' professional development, school-based curriculum development, P.6 Global Citizenship Module and other school development projects. She is, and will always be, our role model for her professionalism, warmth and care for our students. Don't miss the chance to greet her on campus.

Children are not only our future but also our present. They are God's gifts for us; it is our obligation to take care of their growth and well-being, appreciate their strengths and respect their uniqueness. Quality education is provided here and now. KYS, with the leadership of Mrs. Gloria Chan and the collaborative efforts of teachers and parents in the past decade, is innovative and responsive to changes at both the local and global levels. Unique classroom design and renovation were carried out last year to embrace the learning diversity of students. We will continue to optimize the potential of this new design, and equip students with positive values, proactive and respectful attitudes, as well as learning competences for their future. Moreover, your collaboration with us and active engagement in school foster the healthy growth of our children and strengthen the school community. Your tremendous support for KYS is greatly valued and treasured. You are all welcome to our new monthly prayer group and breakfast meeting with the management.

I look forward to a blessed journey in KYS in close partnership with parents, colleagues, Kau Yan Church, our kindergarten and the community.

A land which the Lord thy God careth for: the eyes of the Lord thy God are always upon it, from the beginning of the year even unto the end of the year.

Deuteronomy 11:12



Mr. P



救恩學校
2018-2019 年度
校長來信 (一)

親愛的家長：

蒙神的恩典，有幸在暑假帶領 15 天的「北極挑戰 2018：西伯利亞考察團」及協助 8 月 24 日的大使領袖培訓，揭開新一年在救恩學校蒙恩的序幕。這不但讓我充分地體驗到同學們的正能量、智慧和自信，更在 8 月 27 日(星期一) 新學年第一天，看到同學們親切和燦爛的笑容。在此特別歡迎一百位小一同學及家長，加入救恩大家庭。



8 月份是老師們忙於籌備新學年工作的日子，在人謀於事的當前，小學部和幼稚園部老師都不忘先依靠神、仰望神，於 8 月 17 至 18 日到突破青年村進行以「在職事奉」為主題的退修營。在營內，我有幸可以跟各位富熱誠、具愛心和專業的同工互勵互勉，內心十分感動。透過一系列團隊協作活動、主題分享和靈修時間，同工們不但增加了彼此的了解和關顧，更反思如何在工作環境裏事奉神：發揮所長，善用主賜予的才幹和恩賜；活出基督的樣式；在孩子的心中播下福音的種子。





榮休後的陳校長依然深受同學、家長和老師的愛戴，本校十分榮幸邀請到陳校長擔任顧問校長，繼續和我們並肩，在教師專業發展、校本課程發展、小六世界公民單元及其他學校發展項目幫助我們。陳校長的專業學養和態度，以及對學生無微不至的關懷，一直是我們的楷模。大家可以在校園裏尋找她的蹤影，相信她比發哥更受歡迎呢！

孩子是上帝給我們最好的禮物，託付我們成為他們成長的良伴，我們有責任照顧他們的身、心、社、靈健康，欣賞及發掘他們的亮點，以及尊重他們的獨特個性。救恩學校在過去的十載，在陳校長、各位家長和老師們同心協力下不斷革新，以回應香港以至全球的改變。去年，我們設計和佈置了新的課室，以推動多元和有效的學習。今年，我們將繼續善用這機遇，完善學與教，發展正向思維、積極態度和尊重文化，並充分裝備同學的各種共通能力，以迎接未來的需要和挑戰。此外，家長們對學校的全力支持和全情投入，促進了同學健康的成長，是我們學校社群不可或缺的夥伴。在此，衷心感謝各家長對救恩學校的眷顧，現誠邀各家長參加我們新辦的「每月祈禱會」及「每月早餐會」，一起仰望神，彼此契合。

熱切期望與各位家長、同工、救恩堂、幼稚園部及社區緊密聯繫，步上救恩學校蒙恩之旅。

是耶和華你神所眷顧的，從歲首到年終，耶和華你神的眼目時常看顧那地。
申命記 11:12



Mr. P

2018年8月31日

